
 
 

 

  
 

 

Årsmöte  
Best Western Hotell, Söderhamn  

2023-04-02 kl 13.00  

 

  

 
 
 
 
 



Förslag till dagordning 
 

§ 1  Mötets öppnande 
 
§ 2   Val av ordförande samt protokollförare för mötet 
 
§ 3  Val av två justerare tillika rösträknare 
 
§ 4  Fastställande av röstlängd 
 
§ 5  Fråga om mötet blivit stadgeenligt utlyst 
 
§ 6  Godkännande av dagordning 
 
§ 7   Föredragning och godkännande av styrelsens verksamhetsberättelse 
 
§ 8   Föredragning och godkännande av resultat- o balansräkning 
 
§ 9  Föredragning av revisionsberättelse 
 
§ 10  Beslut om styrelsens ansvarsfrihet 
 
§ 11  Behandling av ärenden som stadgeenligt framlagts av länets medlemmar, samt 
 förslag från styrelsen eller riksorganisationen 

§ 12  Fastställande av budget för året 2023 
 
§ 13  Val av styrelseordförande, för en tid av ett år 
 
§ 14  Val av tre ordinarie ledamöter till styrelsen, för en tid av två år 
 
§ 15  Val av suppleanter, för en tid av ett år 
 
§ 16  Val av två revisorer, för en tid av ett år 
 
§ 17  Val av valberedning bestående av två personer, för en tid av ett år 
 
§ 18  Övriga frågor 
 
§ 19  Mötets avslutande



VERKSAMHETSBERÄTTELSE  
för verksamhetsåret 2022 - SMC Gävleborg 
 
Verksamhetsåret 
Verksamhetsåret omfattar perioden 1/1 – 31/12 2022 

 
Medlemsantalet 
2022-12-31 hade SMC Gävleborg 2 066 medlemmar, 309 kvinnor och 1 755 män.  
 

Anslutna klubbar i länet 
Ballbangers MC, Gävle Big Bay MC-klubb, Storvik   
Black Velvet MC, Tallåsen  Bollnäs Motorcykelklubb  
Custom Riders, Söderhamn  Gefle MCK  
Hofors MCK Hudiksvalls MCK  
Jernviken MC, Sandviken Krusty MC, Gävle  
Kungsbäck MC, Gävle Ljusdals MCK  
Loos MCK  Riverside MC, Järvsö  
Sandvikens MCK  Snakes Choppers, Gävle  
Söderhamns MTT  The Witches, Gävle 
 
Styrelsen 
Styrelsen har under verksamhetsåret bestått av följande personer: 

 
Ordförande Mia ”Emo” Dismats, Bollnäs/Sälen 
Kassör Lennart Lindgren, Gävle 
Sekreterare Peter Kronlund, Söderhamn 
Ledamöter Mattias Lindström, Gävle  
 Veli-Matti Hukari, Storvik  
 Hans Norell, Bollnäs 
 
Suppleanter Erling Arvidsson, Ljusdal 
 Kurt Karlsson, Gävle 

 
Revisorer Susanne Östh, Bjuråker  
 Chatrine Södergren, Sandviken 
Valberedning Tomas Bergström, Gävle  
 
 
Sammanträden 
Under året har styrelsen haft 6 protokollförda (förutom konstituerande möte) styrelsemöten. 
Årsmötet och efterföljande konstituerande styrelsemöte hölls den 20 februari på Högbo Qvarn. 
 
 
 
 
 



Ansvarsområden 
Webb - ansvariga Mia ”Emo” Dismats, Matti Huukari 
Vår webbsida har uppdaterats med nyheter kontinuerligt under året. På vår sida finns all 
info om distriktets aktiviteter. Vi siktar även på nå ut till fler medlemmar och 
motorcyklister på Facebook, som är ett snabbt och bra ställe att få ut aktuell information. 
På Facebook har vi 1033 personer som följer sidan.  
 
Distriktsredaktör - ansvarig Hans Norell 
Under året som gått har Hans Norell skrivit information om vad som händer i distriktet på MC-
folkets distriktssida. 
 
Även under år 2022 drogs vi till en början med restriktioner till följd av Coronapandemin vilket 
medförde att det fanns väldigt lite att skriva och rapportera om. Dock skedde det under våren 
att det började släppas på restriktionerna och man kunde skönja en återgång till det normala 
där man otvunget kan umgås på nytt.. 
 
Distriktsinformatör - ansvarig Lotta Karlsson 
Äntligen efter flera år med restriktioner så hade vi våra aktiviteter som vi planerade för säsong 
2022. Dom var väldigt uppskattade av våra medlemmar så vi hoppas på ett lika bra år 2023. 
 
Vi gjorde ett inköp av profileringskläder till instruktörer, resurser och styrelsen för att ännu 
mera visa upp oss när vi är ute på våra turer och på våra kurser på Rörberg. 
 
School 
GK Knix Rörberg - ansvarig Stefan Clavebro 
Vi fortsatte med korta avstämningsmöten efter avslutad körning på kvällen. Detta har fallit  
väl ut med mycket bra diskussioner som lett till små förändringar, till det bättre, redan till nästa 
övningstillfälle. 
 
Föranmälan har även varit en stor fördel denna säsong. Det har fungerat bra och vi har jobb
at på rätt ”arbetsmetod” för att hantera det. Vi var rädda att antalet deltagare skulle minska, 
men det visade sig att deltagandet ökade från föregående år.  Dock inte som nivåerna var 
innan pandemin.  
 
En ny aspirant fick vi in, vilket är välbehövligt. 
 
Vi testade att köra en heldagsKnix vilket var fantastiskt roligt. Det kom deltagare både från norr 
och söder , det föll väldigt bra ut så nästa säsong skall vi testa två stycken . 
 
Vi hade även några funktionärsdagar där det visades stort intresse, en sak som alltid händer är att 
diskussioner har en förmåga att ta över , vilket är superkul! 
 
Grus  - ansvarig Kristoffer Holm 
Vi vill mer än vad vi hinner med, tyvärr. Det gångna året kändes som ett mellanår. Vi har 
massor av idéer, men under 2022 fick vi inte ihop tid för att genomföra kurserna som vi ville.  
 
Fortsatt bra samarbete med SMK Gävle och alla tre kurser kördes med utgångspunkt från 
lokalerna på crossbanans område. Nivå 1L, 1 och 2 anordnades. 
 
Fortsatt högt tryck på kurserna dock, vilket är roligt. Fullbokade kurser ger oss motivation för 
att fortsätta arbeta hårt att göra kurserna bättre och bättre, även för återkommande 
deltagare. 



SMCs årsmöte 
På SMCs årsmöte i Båstad 2022, deltog Peter Kronlund. 
 
Övriga möten och utbildningar 
Styrelse och instruktörer har haft två möten med syfte att planera och strukturera 
verksamheten, ett möte på Medskogssjöns Restaurang och ett möte i Gävle.  
 
Slutord 
Var det bättre förr? Ja det tvista di lärde om…  
Förr så drog vi glatt på nummerskivan på vår analoga telefon och ringde våra vänner för att 
fråga om de ville ta en hojtur. Nu finns de en sekund bort i sms, eller andra applikationer.  
Vi bör följa med i utvecklingen och via våra sociala medier når vi ut till våra medlemmar i ett 
nafs, det ska vi utnyttja till fullo. En nackdel kan dock vara att medelåldern i SMC är ganska hög, 
alla är inte någon vän av alla dessa appar.  
 
Gävleborg är ett ganska stort distrikt och vi har olika förutsättningar beroende på var vi befinner 
oss. Vi gör så gott vi kan och vårt mål är alltid att försöka servera ett brett ”smörgåsbord” av 
aktiviteter för våra medlemmar. Vi i styrelsen jobbar ideellt, och många av oss har heltidsjobb 
också, så ibland räcker inte tiden till för att göra allt vi skulle vilja. 
 
 
Gävleborg, januari 2023  
SMC Gävleborgs styrelse 
 
 
 
 

Mia Dismats Peter Kronlund Lennart Lindgren 
 
 
 
 
Mattias Lindström Hans Norell Veli-Matti Hukari 
   
 
 
 
Erling Arvidsson  Kurt Karlsson 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Ekonomisk redogörelse för SMC Gävleborg 2022 
 
 
 
RESULTATRÄKNING   2022  2021 
INTÄKTER  Försäljning Rörberg  3 665,00  0,00 
 Rörberg Grus / Knix   69 500,00   68 350,00 
 Medlemsavgifter    108 436,00   108 373,00 
 Insamling Läkare utan gränser   1 990,00   0,00 
 Gåva från medlem  2 050,00   0,00 
 
SUMMA INTÄKTER   185 641,00  176 723,00 
 
 _________________________________________________________________________________________________________  
 
 
KOSTNADER  Reklam o PR/Länsbladet  22 100,00  0,00 
 Administration    9 617,00   8 273,00 
 Bankkostnader    2 155,80   1 796,50 
 School    97 770,26   22 621,57 
 Försäljning Rörberg   2 384,65   0,00 
 Rörberg Grus / Knix   54 137,00   57 135,60 
 Möten, resor    11 501,15   2 987,80 
 Egna arrangemang   22 035,60   0,00 
 Övrigt Läkare utan gränser   1 990,00   0,00 
 
SUMMA KOSTNADER   223 691,46  92 814,47 
 _________________________________________________________________________________________________  
 
Årets Resultat      - 38 050,46   83 908,53 
 _________________________________________________________________________________________________  
     185 641,00   176 723,00 
 
BALANSRÄKNING 
 
TILLGÅNGAR  Kassa   0,00  0,00 
 Plusgiro    11 500,20   50 220,66 
 Räntefond    394 682,21   394 682,21 
 Fordringar    120,00   2 100,00 
  
KRONOR      406 302,41   447 002,87 
 _________________________________________________________________________________________________  
 
SKULDER OCH   
EGET KAPITAL  Eget kapital vid årets början  426 165,87 342 257,34 
 Skulder    18 187,00   20 837,00 
 Årets resultat    -38 050,46   83 908,53 
 
KRONOR    406 302,41  447 002,87 
 _________________________________________________________________________________________________  
 
 
 



 
 

Förslag till budget för SMC Gävleborg 2023 
 
 
 

INTÄKTER  
  
Försäljning Rörberg 4 000,00 
Rörberg Grus / Knix  75 000,00 
Medlemsavgifter  104 000,00 
Grundkurs 3 000,00 
Insamlingar 2 000,00 
 188 000,00 
  
  
KOSTNADER  
  
Reklam o PR/DistriXnytt 14 000,00 
Administration 10 000,00 
Bankkostnader 2 500,00 
School 43 000,00 
Försäljning Rörberg 2 500,00 
Rörberg Grus/Knix 60 000,00 
Möten/resor 14 000,00 
Grundkurs 10 000,00 
Egna arrangemang 30 000,00 
Övrigt 2 000,00 

 188 000,00 
 


